SUMMER PROGRAMME

有關學院

ABOUT THE ACADEMY

Les Danseurs Dance Academy(陳綺婷舞蹈學院),其兒童及青年國際考試部門 Les Jeunesse,著重舞蹈藝術層面上之教育,同時推薦及安排學生參與海外專業考試,輔助學生之學習。透過國際專業機構設計之課程學習更安全有效成果可得到國際認可。

成為21世紀的舞者, 我們致力培育下一代全能舞者。本學院課程特別之處, 在於學生能選讀主修及副修舞種, 讓學習更全面,專業有趣。迎合新世代活躍, 有創意的和多元化的學習, 同時著重有紀律之傳統技巧訓練。

Les Danseurs Dance Academy, it's children international dance exam department "Les Jeunesse", promote dance as an art form. To assist and to certified training, however, we introduce international organized dance programme, so that learning is more professional and safe.

To become a 21st century dancer, we nurture the next generation all-rounded dance kids. Student study at the academy is able to choose their major and minor subjects. Thus learning is comprehensive, professional and fun. Suitable for the new generation active, creative and all rounded learning, at the same time promote discipline and traditional technique training.

恆常課程

REGULAR PROGRAMME

優惠期 Promotion Period (20/5-31/8)

除暑期課程外,本學院設有芭蕾舞(RAD,CSTD),爵士舞(CSTD)及現代舞(CSTD)之恆常課程。新生於優惠期報讀並繳付兩個月學費,可獲贈緊身舞衣一件。

Beside summer course, we have regular program, such as Ballet (RAD, CSTD), Jazz (CSTD) and Contemporary (CSTD). New enrolments of regular programme with 2 months payment in advanced will receive a free dance leotard during the promotion period.

暑期課程報名

SUMMER COURSE REGISTRATION

- 課程結束後將於香港演藝學院參與週年匯演之演出
- 5月31日前報名可享九折優惠
- 慶祝首席匯演, 同時報讀兩項課程, 第二項課程起可享正價五折優惠
- 每位已報名的學生可獲贈T-shirt一件、免費試堂贈券 一張,及完成課程後獲頒發證書一張
- Student will perform at the Hong Kong Academy for Performing Arts at the end of the course
- Early Bird enjoy 10 % off register on or before 31 st May Join 2 programs, with second program 50 % off its original price
- Each student will be given a free T-Shirt, Trail lesson coupon and a Certificate after completion



繳費方法

- 1) 親臨本校遞交表格及費用 **逢星期四, 五 14:00 - 21:00** **逢星期六 11:00 - 21:00**
- 2) 郵寄支票:受款人<Les Danseurs Dance Academy Limited>, 背面請寫上學生姓名和聯絡電話, 連同報名表格寄 香港銅鑼灣 銅鑼灣道19-23號建康商業大廈20樓01室





Location:

RM 1, 20/F , Professional Building , 19-23 Tung Lo Wan Road , Causeway Bay HK

香港銅鑼灣銅鑼灣道 19-23 號建康商業大廈 20 樓01室

Contact: (852) 3904 - 3335

Email: info@les-danseurs.com

Website: www.les-danseurs.com

Code 編號	Program 課程	Description 簡介	Age 年齢	Date 日期	Time 時間	FEE 學費
SC01	Little Princess 夢幻公主	Students can dress up in any princess costume they love to class. They will learn basic ballet dance steps through story telling and role-play. 學生可穿著任何公主服裝上課,課堂會透過故事形式及角色扮演教授基本芭蕾舞舞步。	3-5	Every Wednesday 15/7,22/7, 29/7,5/8, 12/8,19/8	11:00- 12:00	30 - 30 - 30 - 30 - 30 - 30 - 30 - 30 -
SC02	English play group 英語舞蹈唱遊班	Students will learn basic dance movement in english through dance exercises, games and role plays. With music and communication, student not only learn dance, but language, enhancing creativity, foster social communication, as well as a preparation / assistance for regular schooling. 以英語學習基本舞步,透過角色扮演及遊戲學習。配合音樂,群體活動,除強化四肢,更加強語言和表達能力,啟發思維幫助幼兒更加容易接受正規幼稚園的教學課程。	3-5	Every Wednesday 15/7,22/7, 29/7,5/8, 12/8,19/8	12:30- 13:30	
SC03	Latin Dance 拉丁舞	Student will learn basic latin dance step in this program. Beside training on rhythmic and fluidity of movements, Latin dance training has an effective help in building up self-confidence and elegance. 拉丁舞除了訓練節奏感還能培養高雅氣質和建立個人自信	6-12	Every Tuesday 14/7,21/7, 28/7,4/8, 11/8,18/8	10:30- 12:00	
SC04	Musical 百老匯歌劇	Broadway Jazz with singing will be taught in this course . Student will learn a short performance as well as theatrical classical dance technique. 課程主要教授百老匯爵士舞,同時輔以唱歌。學生於課堂中會學習一段短篇舞蹈作品及傳統音樂劇舞蹈技巧。	6-12	Every Tuesday 14/7,21/7, 28/7,4/8, 11/8,18/8	12:00- 13:30	
SC05	Jazz Funk 爵士舞	Jazz Funk is one of the cool dance styles , emphasize strength , speed and body isolation training. Jazz Funk 是其中一種有型有格的舞蹈, 特別著重力量, 速度, 身體控制和協調的訓練。	6-12	Every Tuesday 14/7,21/7, 28/7,4/8, 11/8,18/8	13:30- 15:00	
SC06	Hip Hop 街舞	Hip Hop is a good dance style to utilizes kids children / teens ever-abundant energy. Student can learn a way to express themselves breaking through normal daily movements. 發育中的幼童及青年活躍好動、精力充沛,尤其適合學習 Hip Hop 去抒發體力。學生更可打破日常生活沉悶框框,發掘自己身體上獨有的表達方式。	6-12	Every Tuesday 14/7,21/7, 28/7,4/8, 11/8,18/8	15:00- 16:30	

^{**} SC03-SC06於課程後可參加週年匯演之演出(學員之出席率需達到80%或以上)

FullName 姓名:__ ___ (English) (中文) Date of Birth (dd/mm/yy) 出生日期(日日/月月/年年):____/ Gender 性別:_____ Age 年齡:____ Contact Tel no./聯絡電話: Residential Address 居住地址:(English) □ SC01 SC04 SC07 □ SCO2 SC05 SC08 SC03 □ SCO6 ☐ SC09 在任何情況下, 所有已交學費概不發還 Under no circumstances will fees be refunded 如缺席任何暑期課程, 將不提供補課 No make-up classes will be provided for summer courses, regardless to any circumstances. 當天文台懸掛8號或更高風球,黑色暴雨警告,當日之暑期課程將會被取消, 本校將安排最多一次補課 Classes will be cancelled upon typhoon signal No.8 OR black rainstorm warnings are hoisted. One make-up classes will be arranged. 本校擁有任何改動最終決定權 本人人已細閱報名須知並同意遵守有關課程之一切安排 I confirm that I have read and agree to abide the "Enrolment Policy" set by the academy. Signature of Parent/Guardian 家長/監護人簽署: Date 日期: By officer: 報讀優惠(請於所選擇之課程前填上✔號) 5月31日前優先報名優惠: 1680 x10 % off = \$ 1512 **如以支票繳付,以郵件收到日期為準**

單一課程:\$1680

同時報讀兩個課程: \$ 1680 + (1680 x 50 % off) = \$ 2520

同時報讀三個課程: \$1680 + (3360 x 50 % off)= \$3360